SHUN LEE CATHOLIC SECONDARY SCHOOL (2024-2025)

2nd September 2024

Dear Parents,

<u>Circular No.10</u> Secondary Six Parents' Night

To provide information for the parents of S6 students about the future planning and pathways of their children, the School is going to organize a parents' night in September.

Details of the event are as follows: Date: 20th September 2024 (Friday) Time: 7:00 p.m. – 9:00 p.m. Venue: School Hall

Please return the reply slip via eClass Parent App on or before 5th Sep 2024.

Yours faithfully,

Lee Yuen Ping Principal

<u>Reply Slip</u> <u>Circular No.10 (2024 - 2025)</u> <u>Secondary Six Parents' Night</u>

Name: _____

Date: _____

Class: _____()

Dear Ms. Lee,

Thank you for notifying me of the S6 Parents' Night.

* I will attend the S6 Parents' Night (Number of participants and the S6 students:____) I will not attend the S6 Parents' Night.

Yours sincerely,

Signature of Parent

(**Please put a "*✓" *in the appropriate box*)

<u>順利天主教中學</u> <u>學校通告 10 (2024 - 2025)</u> <u>中六家長晩會</u>

敬啟者:

為使 貴家長及學生掌握高中後升學出路的資訊,規劃前路,校方將舉辦中六家 長晚會,詳情如下:

日期:2024年9月20日(星期五)時間:晩上七時至九時地點:禮堂

敬希依時出席。請於九月五日或之前經 eClass Parent App 填妥有關選項,以便統籌辦理。

此致

貴家長

順利天主教中學校長

李婉萍謹啟

| 一示一回在- | hΠ | $- \square$ |
|--------|------|-------------|
| 二零二四年フ | 「「」月 | <u> </u> |
| | | |

<u>回條</u> <u>學校通告 10 (2024-2025)</u> 中六家長晩會

姓名:_____

班別:_____()

敬覆者:

本人已知悉 貴校於九月二十日舉辦「中六家長晚會」,並且

□ 會出席家長晚會。(出席人數及中六學生人數為_____人)

□ 無暇參加以上活動。

(請以「✔」表示適用者)

此覆

順利天主教中學李校長

家長或監護人_____簽署

二零二四年九月 日